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§ 1 

Möte med presidiet 

Enligt instruktion för rådet ska stadsdelsnämndens presidium 

träffa rådet en gång per år. Presidiet deltog vid detta 

sammanträde med ordförande Majvi Andersson (S), ersättare 

Camilla Sarfors (KD) och stadsdelsdirektör Per Kjellander. 

 

Rådets ordförande hälsade alla välkomna. Till sammanträdet 

hade föregående års punkter delgivits såväl rådets ledamöter 

som presidiet. Rådet tog bl.a. upp följande frågor. 

 

a. Förbättrat inflytande för rådet 

Rådet har tillsammans med demokratiutvecklaren 

tittat på olika möjligheter att öka sitt inflytande och 

ser det som mycket angeläget att få vara med och 

påverka ärenden i ett tidigt skede. Man vill träffa 

nämnden och få möjlighet att föra en dialog med 

förvaltningen.  

 

b. Program för delaktighet 

Rådet vill lyfta fram programmet för delaktighet och 

ge det större utrymme och tyngd i sitt arbete och i 

samarbetet med förvaltning och nämnd. En 

utvärdering och uppdatering av programmet håller 

på att göras. 

 

c.   Tillgänglighet 

 Tillgänglighet är ett viktigt område att arbeta vidare 

med och gäller inte bara fysisk miljö utan även 

informativ tillgänglighet. Frågan är även kopplad till 

bra villkor för ledsagning. Tillgänglighetsvandringar 

kan ge många nya insikter.  

 

d.  Bostäder 

 Rådet vill peka på bristen på konkreta byggplaner 

för LSS-bostäder i Älvsjö och undrar varför det 

byggs så lite bostäder för funktionsnedsatta när 

behovet är så stort. Man ställer sig också frågande 

till hur ekonomin ska kunna lösas för den som får en 

LSS-bostad.  
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e.  Arbete och sysselsättning  

 Meningsfull och utvecklande sysselsättning/ 

verksamhet är viktig. Trygghet räcker inte som 

målsättning för verksamheten när deltagarna 

behöver utveckling och stimulans.  

 

f.  Hälsa och fritid 

 Det är angeläget att arbeta aktivt för att förbättra 

förutsättningarna för en god hälsa för personer med 

funktionsnedsättning. Goda fritidsaktiviteter är 

viktiga i sammanhanget. Förvaltningen har arbetat 

med ett hälsoprojekt för funktionsnedsatta, som har 

gett mycket goda resultat. Det är viktigt att det får 

fortsätta. Att få ledsagare eller en kontaktperson är 

en viktig förutsättning för en aktiv fritid.  

 

g. Parkering  

 Det är otillräckligt med en enda parkeringsplats för 

personer med funktionshinder utanför 

förvaltningshuset.  

 

Presidiet ställer sig positiv till att finna former för att utveckla 

samarbetet med funktionshinderrådet. Stadsdelsnämndens 

ordförande föreslår att rådet kommer till nämnden och 

informerar om sitt arbete och de frågor man anser viktiga. 

Stadsdelsdirektören pekade på den ansvarsfördelning som 

finns i staden mellan olika nämnder och förvaltningen och att 

man måste hålla sig inom sitt område. Det finns inte utrymme 

för något annat. Vad gäller bostäder för personer med 

funktionsnedsättning så påtalar förvaltningen ständigt det 

behov som finns för att söka komma fram till en bättre 

situation.    

 

Demokratifrågorna ska diskuteras vidare av nämnd och 

förvaltning för att till hösten realiseras på lämpligt sätt.  

 

Rådet och presidiet tackade varandra för ett givande möte.  
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§ 2  

Val av justerare och tid för justering 

Vice ordföranden Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske fredagen den 10 juni. 

 

 § 3 

 Anmälan av föregående protokoll 

Anmäldes att protokoll 2016-05-12 justerats den 17 maj. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Funktion i fokus, nr 1/ 2016, tidskrift från Stockholms läns 

landsting 

2. Vår Synpunkt, nr 3/ 2016, medlemstidning för synskadade i 

Stockholms och Gotlands län 

3. Synapsen, nr 3/ 2016, epilepsiföreningens medlemstidning 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2016-06-16, § 5-8 

 

§ 5 

Svar på medborgarförslag om hundrastgård vid Stora Mans väg 

Medborgarförslaget innehåller förslag om att anlägga en hundrastgård 

i skogspartiet i Långbro park. 

 

Inom stadsdelsnämndens område finns sedan 2013 en hundrastgård 

och den ligger i Solbergaskogen. Om det finns utrymme för en ny 

hundrastgård i årets parkinvesteringsbudget kommer stadsdelsför-

valtningen att prioritera en placering i Älvsjöskogen. Om det kom-

mande år finns möjlighet att anlägga ytterligare hundrastgårdar, 

kommer stadsdelsförvaltningen att se över lämpliga placeringar och 

utgår då bland annat från de olika medborgarförslag som kommit in. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2016-05-26. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 
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§ 6 

Svar på revisionskontorets årsrapport 2015 

Revisionskontorets årsrapport 2015 för Älvsjö stadsdelsnämnd visar 

sammanfattningsvis att Älvsjö stadsdelsnämnd i allt väsentligt har 

bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt sätt och från ekonomisk 

synpunkt tillfredsställande sätt. Nämndens interna kontroll bedöms ha 

varit tillräcklig och bokslut och räkenskaper är i allt väsentligt 

rättvisande. Förvaltningen delar i huvudsak revisionskontorets 

bedömningar i rapporten och redovisar vilka åtgärder som vidtagits 

eller som kommer att vidtas. 

 

Revisorerna tillstyrker att Älvsjö stadsdelsnämnd och dess ledamöter 

beviljas ansvarsfrihet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2016-03-29. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 7 

Detaljplan för 660 nya lägenheter mm. i Älvsjöstaden/ 

Kabelverket, remiss 

Förslaget till detaljplan innehåller ca 660 lägenheter, varav ca 430 

hyreslägenheter, 146 bostadsrätter och 86 studentlägenheter. Planen 

innehåller även några butikslokaler, en ny förskola med fyra avdel-

ningar, ett parkeringshus och en ny park. Två befintliga och kultur-

historiskt intressanta byggnader ska bevaras. 

 

Förvaltningen anser att planen lyckas skapa en bra miljö trots hög 

exploatering. De synpunkter förvaltningen för fram handlar bland 

annat om höjden på de högsta husen, skydd för stora träd, vilka ytor 

som planlagts som parkmark, lekplatsens placering, gröna tak, 

planbestämmelse för förskolegården, och besöksparkeringar. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2016-05-30. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 
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§ 8 

Detaljplan för 80 lägenheter vid Folkparksvägen i kvarteret 

Karneolen, remiss 

Förslaget till detaljplan innehåller en förtätning i Solberga med cirka 

80 lägenheter i två fyravåningshus i hörnet Folkparksvägen-

Kristallvägen. De kommer att byggas av Stockholmshem AB enligt 

den nya modellen med Stockholmshus, som innebär standardiserade 

hus med hyresrätter till rimliga hyror.  

 

Förvaltningen anser att bebyggelsen har fått en bra utformning som 

anknyter till Solbergas befintliga bebyggelse. Det är också positivt att 

husen föreslås placeras så att några av de stora träden kan bevaras, 

dock inte alla. Förvaltningen saknar en beskrivning av hur denna plan 

förhåller sig till den större planerade utbyggnaden utmed Folk-

parksvägen. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2016-05-18. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 9  

Övriga frågor 

Skrivelse om att ge Solberga möjlighet till stadsdelsträdgårdar eller 

enklare stadsodling 

Skrivelsen hade inlämnats vid nämndens sammanträde den 

18 maj. Stadsdelsförvaltningen redovisar ett svar till 

nämnden den 16 juni. Ärendet delgavs rådet för kännedom. 

 

Möte med ledamöter från funktionshinderråden i Hägersten/ 

Liljeholmen, Skärholmen och Älvsjö  

Ledamöterna träffades den 10 maj och från Älvsjö deltog Helena 

Lanzer-Sillén. Minnesanteckningar från mötet läggs till protokollet. 

 


